

Title (en)
Hair dryer.

Title (de)
Haartrockner.

Title (fr)
Sèche-cheveux.

Publication
EP 0463315 A2 19920102 (DE)

Application
EP 91106647 A 19910425

Priority
DE 4016293 A 19900521

Abstract (en)
A hairdryer (10) is disclosed, which has a double-walled housing (12), through which a subsidiary air flow can be conducted. The hairdryer (10) has a central, load-bearing component (46), to which all the other parts of the housing of the hairdryer can be attached directly or indirectly and it is provided with a handle (30) which can be rotated by single angular stages about an axis of rotation (100) which is approximately vertical to a longitudinal axis (106) of the housing. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Haartrockner (10) offenbart, der ein doppelwandiges Gehäuse (12) aufweist, durch welches ein Nebenluftstrom leitbar ist. Der Haartrockner (10) weist ein zentrales, tragendes Bauteil (46) auf, an dem alle anderen Gehäuseteile des Haartrockners mittelbar oder unmittelbar befestigbar sind und ist mit einem Handgriff (30) versehen, der um eine zu einer Gehäuselängsachse (106) in etwa senkrechten Drehachse (100) um einzelne Winkelschritte verdrehbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
A45D 20/10

IPC 8 full level
A45D 20/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 20/10 (2013.01)

Cited by
DE4446188C1; US5701681A; FR3139444A1; CN100459898C; EP2946687A1; CN105077956A; GB2381748A; GB2381748B; CN108158183A; EP0718567A1; WO9727779A1; WO9637125A1; WO2024056963A1; EP2635155B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0463315 A2 19920102; EP 0463315 A3 19920115; DE 4016293 A1 19911128

DOCDB simple family (application)
EP 91106647 A 19910425; DE 4016293 A 19900521